
Bestyrelsesmøde
Tunø festival tirsdag den 22. februar 2011

 
Mødt: Jørn - Pelle – Helle – Hans – Kristian – NCA – Lene - Jannie # Afbud: Kitte

 
 
Godkendelse af dagsorden:

Ok.
 
Økonomi:

 
Vi har solgt knap 500 billetter på nuværende tidspunkt. 

Kasseren har købt en ny PC, hvor alt festival bliver lagt på. Har 
været delt over et par PC’ere før, så det bliver dejligt at få det hele 
samlet.
 
Analyse af regnskab:

 
Det har været en sag som har bølget lidt frem og tilbage. 

Kristian vil ”blot” lave en analyse af bl.a. bar økonomien. Helle 
mener hun skal være en del af sådan en analyse. Hans kaldte 
det så aktindsigt og det er ikke det Kristian mener. Helle vil få 
økonomiudvalget til at tjekke vores systemer, om vi virkelig kan 
dissekere de enkelte barer. Vi skal også have bedre styr på øl 
billetterne i år. 
 
Festivalens alm. PR politik i det offentlige rum:

 
Formanden tegner sig udadtil med hensyn til festivalens 

ansigt. Kristian havde udtalt sig til Horsens folkeblad, men det var 
som privat person. Selvfølgelig kan man udtale sig om områder, 
men festivalens generelle politik, den er vi enige om. Kristian har 
ikke sagt noget som bestyrelsen er uenig i. Han har ytret sig og 
mener i sig sin fulde ret til det. Der vil blive – forsøgt – lavet en 
formulering til næste b-møde.
 
Stiftens forslag:

 
Kristian har lavet et medieudkast til en aftale med Stiften. 

De er så vendt tilbage med lidt mere barske krav. PR vil forsøge at 
lave aftalen færdig, til dels ”også” på vores præmisser.
 
 
 
 



 
Tunø festival og medierne:

 
Vi lavede en særlig presseversion af nyhedsbrevet, til ca. 

25 medier. Der var omtale i Stiften og Horsens folkeblad. Vi bliver 
betragtet som en lokal foreteelse. 

 
Nyhedsbreve er vejen frem. Vi skal prøve at lave et 

hver måned, med flere sjove historier. Kan være om udvalg eller 
lignende.

 
Der har været stor trafik på hjemmesiden, med 8.600 

brugere der har set 38.000 sider, over et par måneder.
 

Vi vil satse på nyhedsbreve, noget i Stiften, Facebook og 
billetnet.
 
Omgangstone i bestyrelsen:

 
Det flyver rundt med mails. Vi skal passe på at formulere 

os rigtigt, der kan let ske misforståelser. Pas på ikke bare at svare 
alle, hvis det ikke er nødvendigt. Der vil blive formuleret et sæt 
retningslinjer.
 
Bestyrelsens indstilling af ny festivalformand:

 
Bestyrelsen indstiller Niels Chr. Aagaard, til valg som ny 

festivalformand. 
 
Euforiserende stoffer blandt medarbejdere:

 
Der har været rygter omkring forbrug af euforiserende 

stoffer hos vores medarbejdere. 
 

Tunø festival er med i ”Against drugs” kampagnen hos 
Festival Danmark. Der skal ikke herske nogen tvivl om, at har en 
medarbejder omgang med euforiserende stoffer, vil vedkommende 
øjeblikkeligt blive afskediget som medarbejder i Tunø festival.
 
Særlige punkter til formandsmødet kl. 19:00:

 
Se formandsmøde referat.

 
 
 
 



 
Nyt fra udvalgene:

 
Alle madholdene har været hos ABCatering for nye ideer, 

samt lidt hyggeligt samvær.
 

Per, Kathrine og Helle har holdt indledende møde i 
Festival-Info.
 
Nyt fra Tunø:

 
1.marts besluttes det om der skal være et røgeri på Tunø.
 
Der arbejdes på en udviklingsplan. Der skal ske noget på 
havnen.

 
Evt.:

 
Vi har fået tilladelse og lejlighedsbevilling til, Tunø 

festival 2011.
 
 

 
 


